
Fra:                                    "Helge-Ruben Halse" <helge-ruben.halse@amv-as.no>
Sendt:                                søndag 29. desember 2024 21.11.22
Til:                                      "NVE Postmottak" <nve@nve.no>
Emne:                                Innspill reinvestering av sjøkabel

Hei,
Vi var på høring på Ernst hotell 19.nov i Kristiansand.
Det ble presentert ulike forslag til trasé for ilandføring av sjøkabel fra Danmark. 

Vårt ønske er at kabler ilandføres ved Ålefjær. 
Vårt innspill er at også den eksisterende kabel som i dag ilandføres ved Kvarodden også legges som sjøkabel inn 
Toppdalsfjorden slik alle kabler blir undersjøisk inn til Ålesfjær. Kabel gaten og mastene som står i Randesund kan 
da demonteres. 

Kind regards
Helge-Ruben


